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U S N E S E N Í  č.95/14 
ze schůze  

Rady města Nový Knín 
13.10. 2014 

 
Usnesení č. 1-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  program schůze rady města dne 
13.10. 2014. 
 

Usnesení č. 2-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

d o p o r u č u j e  starostovi města svolat 1. 
zasedání zastupitelstva města Nový Knín 
v termínu 6. listopadu od 19.00 hodin v jídelně 
Základní školy Nový Knín.  
 

Usnesení č. 3-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  smlouvu o zabezpečení přípra-
vy žádosti o dotaci na akci „Výstavba chodníků 
ve městě Nový Knín“ mezi Městem Nový Knín 
a firmou WITERO s.r.o.  a  p o v ě ř u j e  sta-
rostu města podpisem této smlouvy. 
 

Usnesení č. 4-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  pronájem pozemku parc. č. 4/5 
v k.ú. Libčice o výměře 373 m2 v majetku měs-
ta Nový Knín za cenu obvyklou Ing. Milanu 
Pfingstnerovi  a  p o v ě ř u j e  starostu města 
uzavřením nájemní smlouvy. 
 

Usnesení č. 5-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

s c h v a l u j e  slevu Martě Fialová za vodné 
z důvodu havárie, a to tak, že žadatelka o slevu 
zaplatí režijní náklady za spotřebovanou vodu. 
 

Usnesení č. 6-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

b e r e   n a  v ě d o m í  sdělení Anny Ryšán-
kové o zabezpečení domovní ČOV u nemovi-
tosti č.p. 150  a  p ř e d á v á  tuto věc 
k prověření Stavebnímu úřadu MěÚ Nový 
Knín. 
 

Usnesení č. 7-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

b e r e   n a  v ě d o m í  žádost Mysliveckého 
sdružení HUBERT Malá Hraštice o vyjádření 
k záměru dělení a zalesnění části pozemku parc. 

č. 916 v k.ú. Starý Knín  a  s o u h l a s í  
s navrhovaným záměrem. 
 

Usnesení č. 8-95/2014 - RM 
Rada města Nového Knína    

b e r e   n a  v ě d o m í  žádost Zdenka Ron-
zaniho o informaci ohledně ceny za opravu po-
vrchu ulice Pod Zámkem  a  p o v ě ř u j e   s t 
a r o s t u  m ě s t a  odpovědět žadateli a sdělit 
mu aktuální stav týkající se ulice Pod Zámkem. 
 

 Ing. Tomáš Havlíček        PaedDr. Miloš Petřík 
     starosta města                     místostarosta  
 

V Novém Kníně dne  13.10. 2014 

U S N E S E N Í  č.1/2014 
ze zasedání  zastupitelstva města 

ze dne 6.11.2014 
 

U S N E S E N Í   č. 1-1/2014 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 

v o l í  ověřovatele zápisu: Mgr. Anna Budko-
vá, PaedDr. Miloš Petřík.  
 

U S N E S E N Í   č. 2-1/2014 – ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  rozšíření programu zasedání 
zastupitelstva.     
 

U S N E S E N Í   č. 3-1/2014 – ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  počet místostarostů – jeden. 
 

U S N E S E N Í   č. 4-1/2014 – ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  vykonávání funkce starosty 
jako dlouhodobě uvolněnou a ostatní funkce 
jako neuvolněné. 
 

U S N E S E N Í   č. 5-1/2014 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  starostu města. Starostou byl zvolen pan 
Ing. Tomáš Havlíček.  
 

 U S N E S E N Í   č. 6-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  zástupce starosty města. Zástupcem sta-
rosty byl zvolen p. Petr Chmelík.       
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Zprávy ze zasedání městské rady a zastupitelstva 
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 U S N E S E N Í   č. 7-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  člena rady města Milana Brejchu. 
 

U S N E S E N Í   č. 8-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  člena rady města  Ing. Radka Hrubého. 
 

U S N E S E N Í  č. 9-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  člena rady města Martina Provazníka. 
 

U S N E S E N Í  č. 10-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  předsedu finančního výboru PaedDr. 
Miloše Petříka. 
 

U S N E S E N Í  č. 11-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  předsedu kontrolního výboru Petru Mo-
ravcovou. 
 

U S N E S E N Í  č. 12-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  předsedu sportovní komise Ing. Jarosla-
vu Michálkovou. 
 

U S N E S E N Í  č. 13-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  předsedu sociální komise Mgr. Annu 
Budkovou. 
 

U S N E S E N Í  č. 14-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

v o l í  předsedu komise životního prostředí 
Josefa Máchu. 
 

U S N E S E N Í  č. 15-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  odměňování neuvolněných 
členů zastupitelstva, členů rady, předsedů, čle-
nů výborů a komisí tak, že odměny podle naří-
zení vlády č. 37/2003 Sb., ve znění nařízení 
vlády č.459/2013 Sb. ze sloupce podle velikosti 
obce (sl. č. 6, 9 – 12) dostávají ve výši 100% a 
ze sloupce podle počtu obyvatel (sl. č. 8 a 13) 
dostávají ve výši 50%. Účinnost těchto odměn 
je od 7. 11. 2014. 
Odměňování předsedů komisí a výborů a jejich 
členů tak, že odměna bude vyplacena jen za 
měsíc, kdy se jednotliví členové dostaví na za-
sedání komise nebo výboru a podkladem pro 
jejich odměnu bude podepsaná prezenční listina 
nebo zápis z jednání. 

U S N E S E N Í   č. 16-1/2014–ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

u d ě l u j e   s o u h l a s  členům zastupitelstva 
Ing. Radku Hrubému a Milanu Brejchovi 
k užívání závěsného odznaku ČR pro svatební a 
občanské obřady. 
 

U S N E S E N Í   č. 17-1/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  další úředně určené místo pro 
konání svatebních obřadů pro matriční obvod 
Nový Knín – budovu č. p. 1 v Novém Kníně. 
Určeným oddacím dnem zůstává pátek. 
 

  Ing. Tomáš Havlíček                  Petr Chmelík 
      starosta města                         místostarosta 
 

V Novém Kníně dne  6. 11. 2014  
 

Zapsala: Ing. Jaroslava Michálková 

U S N E S E N Í  č. 2/14 
ze zasedání  Zastupitelstva města Nový Knín 

ze dne 20.11. 2014 
 

U S N E S E N Í   č.1 - 2/2014 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 

v o l í  ověřovatele zápisu - Michal Rambousek,  
                                             Ludvík Koza. 
 

U S N E S E N Í   č.2 - 2/2014 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 

s c h v a l u j e  program zasedání zastupitel-
stva. Program byl schválen beze změny. 
 

U S N E S E N Í   č.3 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

b e r e   n a   v ě d o m í  informaci starosty 
města o investičních akcích – vodovod,  propo-
jení vodovodů Chotilsko Nový Knín, zateplení 
ZŠ a popovodňové rekonstrukce mostů a komu-
nikací. 
 

U S N E S E N Í   č.4 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  rozpočtové opatření č.11/2014. 
Úprava rozpočtu jednotlivých kapitol je přílo-
hou tohoto usnesení. 
 

U S N E S E N Í   č.5 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  rozpočtové provizorium na 
leden až březen 2015, a to tak, že neinvestiční 
výdaje běžného měsíce nesmí přesáhnout 1/12 
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neinvestičních výdajů skutečnosti roku 2014. 
 

U S N E S E N Í   č.6 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  přijetí dotace na projekt „Vo-
dovod Chotilsko - Záborná Lhota - Nový Knín“ 
ze Středočeského Fondu životního prostředí a 
zemědělství pro rok 2014 ve výši 5,690.211,- 
Kč  a  p o v ě ř u j e  starostu města podpisem 
příslušné smlouvy. 
 

U S N E S E N Í   č.7 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  název nové ulice v k.ú. Sudovi-
ce: ulice Fan Vavřincové. 
 

U S N E S E N Í   č.8 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

Zastupitelstvo odkládá schválení členů finanč-
ního výboru. 
 

U S N E S E N Í   č.9 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  členy kontrolního výboru:   
Ing. Petr Skýpala, MUDr. Miloš Nevařil, Jiří 
Krása a Josef Kolka. 
 

U S N E S E N Í   č.10 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  členy sportovní komise: 
Stanislav Fiala, Jiří Ztracený, Jan Hranický, 
Oldřich Kupa. 
 

U S N E S E N Í   č.11 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  členy sociální komise:    
MUDr. Věra Fialová, Jana Rambousková, Mar-
kéta Bakosová, Kamil Vlasák ml. 
 

U S N E S E N Í   č.12 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  členy komise životního prostře-
dí: Martin Provazník, Martina Radová, Josef 
Hrdinka st., Ing. Pavel Hnízdil. 
 

U S N E S E N Í   č.13 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  vzájemný prodej pozemků část 
p.č. 281 nově označenou p.č. 281/2 o výměře 
184 m2, v souladu s GP č. 259-12/2006, část p.
č. 79/1 nově označenou p.č. 79/18 o výměře 
141 m2, část p.č. 80/1 nově označenou p.č. 80/2 
o výměře 13 m2 v souladu s GP č. 411-5/2013, 
část p.č. 569 nově označenou p.č. 569/2 o vý-
měře 258 m2, část p.č. 571 nově označenou p.č. 

571/2 o výměře 12 m2 , v souladu s GP č. 410-
3/2013, část p.č. 100/17 nově označenou p.č. 
100/26 o výměře 1 m2 v souladu s GP č. 412-
6/2013 a část p.č. 100/1 nově označenou p.č. 
100/27 o výměře 1216 m2 v souladu s GP č. 
414-7/2013 vše v k.ú.  Libčice a obci Nový 
Knín zhotovitele Petra Veidenthalera, 
K Rozkoši 257, Praha 4 mezi Městem Nový 
Knín a Františkem Podhoreckým, Libčice 27, 
Nový Knín  a  p o v ě ř u j e  starostu měs-
ta podpisem příslušné smlouvy. 
Toto usnesení pozbývá platnosti a účinnosti 
marným uplynutím lhůty 20.05. 2015. 
 

U S N E S E N Í   č.14 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  zrušení věcného břemene ve 
prospěch Města Nový Knín na pozemku p.č. 
782/7 v k.ú. Starý Knín  a  p o v ě ř u j e  sta-
rostu města podpisem příslušné smlouvy. 
 

U S N E S E N Í   č.15 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  záměr koupě pozemku p.č. 
782/6 v k.ú. Starý Knín a obci Nový Knín.  
 

U S N E S E N Í   č.16 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

n e s c h v a l u j e  záměr koupě  pozemku  p.č. 
1002 v k.ú. Starý Knín a obci Nový Knín.  
 

U S N E S E N Í   č.17 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

o d k l á d á  záměr prodeje část p.č. 100/49 
v k.ú. Sudovice a obci Nový Knín.  
 

U S N E S E N Í   č.18 - 2/2014-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  smlouvu o smlouvě budoucí o 
zřízení věcného břemene pro p.č. 105/1 a 733/2 
v k.ú. Starý Knín a obci Nový Knín pro stavbu 
IP-12-6007827, P 5785 Nový Knín  a  p o v ě ř 
u j e  starostu města podpisem příslušné smlou-
vy. 
 
  Ing.Tomáš Havlíček                Petr Chmelík 
      starosta města                      místostarosta 
 

V Novém Kníně dne 20.11. 2014 

Upozornění: 
Uzávěrka vánočního Zpravodaje  

bude do 15.12.2014 do 10.00 hodin. 



 

 
 
 
 

Nádherné narozeniny slaví v tomto měsíci 

paní  Terezie Seitzová 
Oslavenkyní je také 

paní  Jiřina Jarolímková   

Oběma přejeme pevné zdraví,  
hodně štěstí a spokojenosti. 

 

J u b i l a n t é  
m ì s í c e  p r o s i n c e  

/měú/ 
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 Poděkování 

Děkuji tímto zastupitelstvu města za pře-
dání věcného daru a pamětního listu za 
výkon funkce místostarosty města Nový 
Knín  v letech 1994 až 2014. 

                   PaedDr. Miloš Petřík 

Děkuji za celou naši rodinu všem 
přátelům a známým, kteří se přišli 
naposledy rozloučit 13.11.2014 s mým 
manželem Janem Moravcem z Libčic. 

Zvláštní poděkování patří všem 
hasičům a fotbalistům za důstojné 
rozloučení.  

Děkuji také za květinové dary a 
projevy soustrasti. 

Zároveň také patří veliké poděkování 
ošetřovatelce Kateřině Kubči za 
profesionální asistenci po celou dobu 
nemoci mého manžela. 

                  manželka Marie s rodinou 

Sbor dobrovolných hasičů Nový Knín 
pořádal dne 15. a 16.11.2014 sběr železné-
ho šrotu. Děkujeme všem občanům, kteří 
naši akci svým přispěním podpořili. 

                            Za SDH Nový Knín  
                      M. Konopásek, S. Foukner 

Město Nový Knín a Sbor pro občanské zá-
ležitosti pořádají v sobotu 6.prosince 2014 od 
14.00 hodin v sokolovně v Novém Kníně 
předvánoční posezení s důchodci. 

Pro všechny bude připraveno malé pohoště-
ní a několik kulturních vystoupení.  

Doprava na akci bude zajištěna, a to 
z Libčic, Kozích Hor, Chramišť, Sudovic, 
Starého Knína a náměstí v Novém Kníně.  

Žádáme všechny, kteří chtějí využít dopra-
vu, aby se nahlásili na MěÚ Nový Knín  
v kanceláři matriky, nebo na tel. 318593015.  

Srdečně zveme všechny, kteří chtějí prožít 
příjemné odpoledne.  

Předvánoční posezení 
s důchodci 

Blahopřání 
Česká myslivecká jednota Libčice blahopřeje ke kulatým narozeninám  

panu Vratislavu Dolejšovi z Libčic.  
Zároveň přeje  

i panu Josefu Pecharovi z Prostřední Lhoty.  
Oběma hodně zdraví, štěstí a pohody do dalších let.  
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Srdečně tímto zveme rodiče žáků i širokou veřejnost na Vánoční setkání ve vstupní hale  
základní školy. Na programu bude několik krátkých vystoupení našich žáků a prodej žá-
kovských vánočních výrobků. Zahájení je ve čtvrtek 18. prosince v 16.30 hod. Od 18.00 
hod. se pak uskuteční Vánoční zpívání žáků v kostele sv. Mikuláše pod vedením p.učitele 
Čiháka.                                                            

Pozvánka na Vánoční setkání 

Informace pro občany 

Z důvodů několika žádostí o znovuoživení 
diskuzního fóra na internetových stránkách 
města byla na těchto stránkách vytvořena anke-
ta, kde můžete vyjádřit svůj názor. V případě 
zájmu bude diskuzní fórum začátkem příštího 
roku opět spuštěno. 

Na stránkách města můžete v současné době 
nalézt kontakty na všechny nově zvolené členy 
zastupitelstva a také složení jednotlivých výbo-
rů a komisí. V případě potřeby uveřejnění Vaše-
ho sdělení, informace o chystané akci, připomí-
nek k obsahu webových stránek atd. můžete 
kontaktovat pana Petra Chmelíka na e-mail petr.
chmelik@mestonovyknin.cz, nebo osobně 
v úřední hodiny místostarosty každou středu od 
15.00 do 17.00 na radnici v Novém Kníně. 

 

Termíny konání zasedání zastupitelstva a 
rady města v roce 2014 a 2015 

Zastupitelstvo města 
3/2015        8. 1.       čtvrtek od 19.00 hod. 
4/2015      19. 2.       čtvrtek od 19.00 hod. 
5/2015      23. 4.       čtvrtek od 19.00 hod. 
6/2015      25. 6.       čtvrtek od 19.00 hod. 
7/2015      17. 9.       čtvrtek od 19.00 hod. 
8/2015      19. 11.     čtvrtek od 19.00 hod. 

 
Rada města 

3/2014      10. 12.     středa od 19.00 hod. 
4/2014      22. 12.     pondělí od 19.00 hod. 

  5/2015       7. 1.       středa od 19.00 hod. 
  6/2015     21. 1.       středa od 19.00 hod. 
  7/2015       4. 2.       středa od 19.00 hod. 
  8/2015     18. 2.       středa od 19.00 hod. 
  9/2015       4. 3.       středa od 19.00 hod. 
10/2015     18. 3.       středa od 19.00 hod. 
11/2015       1. 4.       středa od 19.00 hod. 
12/2015     15. 4.       středa od 19.00 hod. 
13/2015     29. 4.       středa od 19.00 hod. 
14/2015     13. 5.       středa od 19.00 hod. 
15/2015     27. 5.       středa od 19.00 hod. 
16/2015     10. 6.       středa od 19.00 hod. 
17/2015     24. 6.       středa od 19.00 hod. 
18/2015     22. 7.       středa od 19.00 hod. 
19/2015       5. 8.       středa od 19.00 hod. 
20/2015     26. 8.       středa od 19.00 hod. 
21/2015       9. 9.       středa od 19.00 hod. 
22/2015     23. 9.       středa od 19.00 hod. 
23/2015       7. 10.     středa od 19.00 hod. 
24/2015     21. 10.     středa od 19.00 hod. 
25/2015       4. 11.     středa od 19.00 hod. 
26/2015     18. 11.     středa od 19.00 hod. 
27/2015       2. 12.     středa od 19.00 hod. 
28/2015     16. 12.     středa od 19.00 hod. 

 

Místo konání a možná změna termínu zasedá-
ní zastupitelstva města bude vždy předem uve-
řejněno v Novoknínském zpravodaji a na inter-
netových stránkách města. 

Firma Agromed s.r.o. přijme údržbáře na dohodnutý úvazek na drobné opravy techniky (řezací 
strojky, manipulační klece), nástup dle dohody, pobočka Nový Knín, Žižkova 278 (Za Salašem).  

Tel : 602 275 113, agromed@email.cz  

Firma Agromed s.r.o. nabízí pracovní příležitost pro ženy na třídění a řezání textilu  
do 1–směnného provozu, práce v úkolové mzdě na adrese:  

Nový Knín, Žižkova 278 (Za Salašem). Nástup možný ihned, dobrý zdravotní stav podmínkou.   
Tel. : 607 016 632 nebo 602 275 113. agromed@email.cz 

Kolektiv pracovníků Základní školy Nový Knín  



 

Zveme Vás na 

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ 
Rodinného centra v Novém Kníně 

Kdy? Čtvrtek, pátek, sobota 11., 12. a 13.12. 9.00-17:00 
 
Akci pořádají Encyklopedisté - sdružení pro podporu vzdělávání. Našim cílem je zachránit 

dlouhodobě chátrající dům, který postupně 
opravujeme. V domě by mělo vzniknout Rodin-
né centrum a tvůrčí dílny. 

 

Našim cílem je rozvíjet: 
-  tvůrčí myšlení a rukodělné dovednosti 

u dětí a mládeže 
-  přirozenou spolupráci mezi dětmi, rodiči a 

prarodiči 
-  aktivní život a nové podněty pro seniory 
 

Připravujeme: 
1. Tvůrčí dílny pro děti 
2. Víkendové tvůrčí dílny, kurzy a přednášky 
3. Klub seniorů  
4. Galerie a vzorkovna 
5. Zázemí pro projekt „Pokus-bus“ 
 
Budova a její zařízení bude sloužit pro vzdě-

lávání a kulturní akce. Výtěžek z případ-
ného prodeje výrobků bude sloužit na 
provoz budovy, materiál nebo další pro-
jekty v návaznosti na neziskové progra-
my. 
Ve zrekonstruované části proběhne výsta-
va dětských kreseb. Dále se můžete těšit 
na kreativní dílnu pro děti i dospělé a ko-
mentované prohlídky našich prostor. 

Těšíme se na Vás na adrese: 
Sudovická 32, Nový Knín (na křižovat-
ce ulice Sudovická a ulice Na Potůčku). 

 

Vítáme spolupráci, dobrovolníky, rady, 
materiální pomoc. 
 

Více informací o nás a našich projektech 
naleznete:     

           
      Spolek ENCYKLOPEDISTÉ 

Tel: +420 777 600 857 
www.encyklopediste.cz 
email: encyklopediste@seznam.cz 
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 VÝDEJE POVOLENEK  
MOC ČRS Nový Knín 

 LEDEN             ÚNOR             BŘEZEN 
  3.1.2015           7.2.2015           14.3.2015 
10.1.2015         21.2.2015           28.3.2015 
17.1.2015 
24.1.2015 

9:00   -   11.30  HOD. 
KLUBOVNA NA SÍDLIŠTI 

 
Ceník ČRS pro rok 2015 

                                              Dospělí  Mládež  Děti 
Zápisné                                        500      100       10 
Brigáda                                        500      500 
Legitimace                                    10        10       10 
Členství                                       400      200     100 
Mimopstruhová pražská           1100      500     300 
Pstruhová pražská                     1100      500     300 
Celosvazová mimopstruhová   2100    1400     700 
Celosvazová pstruhová             2150    1450     750 
Výdej                                            20        20       20 
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Výroční valné hromady sborů dobrovolných hasičů 
23. okrsek SDH informuje své sbory o konání výročních valných hromad jednotlivých sborů: 

SDH Sudovice – čtvrtek 25.12.2014 od 15,00 hodin v hasičské zbrojnici Sudovice 
SDH Nový Knín – pátek 9.1.2015 od 18,30 hodin v restauraci U Mikulášků Nový Knín 
SDH Prostřední Lhota – sobota 17.1.2015 od 18,30 hodin v restauraci „U Ládi“ 
SDH Záborná Lhota – sobota 24.1.2015 od 18,30 hodin v hasičské zbrojnici Záborná Lhota 
Okrsková VVH se bude konat 13.2.2015 od 18,30 hodin v restauraci u Mikulášků Nový Knín. 

                                                                                            M.Konopásek, starosta 23. okrsku 

Informuji sbory o vyhodnocení soutěže okrsků „O putovní pohár OSH Příbram“ za rok 2014. 
Této soutěže se zúčastnilo celkem 31 okrsků. Náš 23. okrsek se po vyhodnocení umístil na krás-
ném 3. místě.  

Informace 23. okrsku SDH 

Jako občan tohoto města bych 
chtěl touto cestou dát podnět 
Městu Nový Knín k vydání 
vyhlášky řešící volné pobíhání 
psů. Domnívám se, že volné 
pobíhání psů trápí více občanů 
tohoto města a z vlastní zkuše-
nosti mám já i moje rodina veli-
ce nepříjemné zážitky. Psi jsou 
různého vychování, různé rasy 
s genetickými informacemi a 
jejich volné pobíhání může být 
tak velice nebezpečné pro nás 
pro všechny. 

Podnět občana 



 

Milí spoluobčané, v předvánočním čísle našeho Mokrovratského zpravodaje 
najdete informace o nejrůznějších předvánočních a adventních akcích v naší obci. Přejeme Vám krásné 
a pokojné vánoční svátky a úspěšný rok 2015. 

Usnesení ze zápisu z ustavujícího zasedání 
Zastupitelstva obce Mokrovraty, konaného 

dne 5. 11. 2014 
 

Usnesení č. 1-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty určuje ověřova-
teli zápisu paní Mgr. Jiřinu Zorkovou a pana 
Pavla Grize, zapisovatelem paní JUDr. Veroni-
ku Kučíkovou. 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 2-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje dopl-
nění programu ustavujícího jednání zastupitel-
stva o bod: Návrh příkazní smlouvy o zabezpe-
čení přípravy žádosti o dotaci na akci „Výstavba 
ČOV v obci Mokrovraty“, který zařazuje do 
programu jako bod 6) a diskusi jako bod 7). 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 3-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje ná-
sledující program ustavujícího zasedání:      
1)  Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2)  Schválení programu 
3)  Volba starosty a místostarosty 

a)  určení počtu místostarostů 
b)  určení, které funkce budou členové zastu-

pitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvol-
nění     

c)  určení způsobu volby starosty a místosta-
rosty 

d)  volba starosty 
e)  volby místostarosty 

4)  Zřízení finančního, kontrolního a kulturního 
výboru 

a)  určení počtu členů finančního, kontrolního 

a kulturního výboru 
b)  volba předsedy finančního výboru 
c)  volba předsedy kontrolního výboru 
d)  volba předsedy kulturního výboru 
e)  volba členů finančního výboru 
f)  volba členů kontrolního výboru 
g)  volba členů kulturního výboru 

5)  Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí 
neuvolněných členů zastupitelstva  

6)  Příkazní smlouva mezi Obcí Mokrovraty a 
společností WITERO s.r.o. o zabezpečení 
přípravy žádosti o dotaci na akci „Výstavba 
ČOV v obci Mokrovraty“  

7)  Diskuse     
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 4-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje zvo-
lení jednoho místostarosty.  
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 5-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty v souladu s § 
84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že 
pro výkon funkce starosty obce bude člen zastu-
pitelstva dlouhodobě uvolněn.  
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 6-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje volbu 
starosty a místostarosty veřejným hlasováním. 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 7-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí starostkou 
obce Mokrovraty paní Stanislavu Ecklovou. 

Zprávy z obce 

 

  

l i s t o p a d   2 0 1 4  

Mì s í č n í k  p r o  M o k r o v r a t y ,  
 P o u š t ì  a  o k o l í 



 

 Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Usnesení č. 8-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí místosta-
rostou obce Mokrovraty pana Ing. Ivo Sainera. 
 Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Usnesení č. 9-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty zřizuje finanč-
ní, kontrolní a kulturní výbor. Všechny výbory 
budou tříčlenné. 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 10-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí předsedou 
finančního výboru paní Pavlínu Hejrovou. 
 Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Usnesení č. 11-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí předsedou 
kontrolního výboru paní JUDr. Veroniku Kučí-
kovou.  
 Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Usnesení č. 12-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí předsedou 
kulturního výboru pana Karla Kaláta.  
 Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

Usnesení č. 13-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí členy fi-
nančního výboru paní Ing. Václava Konvičku a 
pana Pavla Vohralíka.  
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 14-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí členy kont-

rolního výboru paní Mgr. Jiřinu Zorkovou a 
Pavla Grize.  
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 15-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty volí členy kul-
turního výboru paní Pavlínu Hejrovou a pana 
Pavla Vohralíka. 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 16-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty stanoví, že neu-
volněnému členovi zastupitelstva, který je sou-
časně předsedou nebo členem výboru, bude po-
skytována měsíční odměna ve výši 750,- Kč, a 
to od 6. 11. 2014.  
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 17-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty stanoví měsíční 
odměnu za výkon funkce místostarosty jako 
neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši 
5 000,- Kč měsíčně. Odměna bude poskytována 
od 6. 11. 2014. 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 18-1/2014 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Pří-
kazní smlouvu mezi Obcí Mokrovraty a společ-
ností WITERO s.r.o. o zabezpečení přípravy 
žádosti o dotaci na akci „Výstavba ČOV v obci 
Mokrovraty“ a pověřuje starostku k jejímu pod-
pisu. 
 Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

                                            Stanislava Ecklová 
                                                starostka obce 

  5. 12. –  „Děti dětem“: mikulášská nadílka 
11. 12. – exkurze do Planetária Praha : „Anička a Nebeš-

ťánek“- ZŠ i MŠ 
15. 12. - vánoční posezení s rodiči s krátkým programem 

dětí z MŠ a ZŠ od 16.00 hodin 
22. 12. 2014 – 4. 1. 2015 – vánoční prázdniny ZŠ i MŠ 

 

Milí spoluobčané, 
rádi bychom Vám také popřáli co nejšťastnější prožití 

svátků vánočních, hodně zdraví, štěstí, spokojenosti a 
osobní pohody do nového roku. 

 

Závěrem bychom ještě rádi poděkovali společnosti 
GERKIN s.r.o. za sponzorský dar věnovaný naší škole a 
panu Michalu Grizovi a Pavlovi Hrubému za pomoc při 
úpravě umývárny MŠ. 

           ZŠ a MŠ Mokrovraty 

Aktuality z naší školy 
Mokrovraty,  

dvůr u hasičské zbrojnice 
sobota 13.12.2014    
10.00–12.00 hod. 

 
Pouště,  

u kontejnerů na tříděný odpad 
sobota 13.12.2014    
10.00–12.00 hod. 

 
Občané Mokrovrat a Pouští mohou 

odkládat vyřazené elektrospotřebiče 
(lednice, televize, počítače, rádia, 
pračky apod. – spotřebiče musí být 
kompletní) na těchto místech zdarma. 

Svoz elektroodpadu 



 

Svoz směsného komunálního odpadu (popelnic) – vánoce a Nový rok 
Čtvrtek 25. 12. 2014 - beze změny, svoz bude proveden 

Čtvrtek 1. 1. 2015 – Nový rok - náhradní termín svozu – sobota 3. 1. 2015 
Vývoz popelnic v lednu 2015 bude možný ještě na známky roku 2014. 

Známky na popelnice na rok 2015 budou vydávány na OÚ Mokrovraty od 8. 12. 2014. 

Svoz komunálního odpadu 

V neděli dne 23.11.2014 se v mokrovratské restauraci na návsi uskutečnilo vystoupení oddílu 
žen TJ Sokol Dobříš pod vedením paní Marcely Šťástkové.  

 

Našim seniorům sokolky předvedly celkem pět krátkých tanečních vystoupení doprovázených 
svižnou hudbou a vtipnými převleky. Nejprve ženy zatančily na původně spartakiádní skladbu 
Michala Davida „Poupata“ – šlo o humorné vystoupení s prvky recese. Poté se ženy převlékly do 
šatů zdobených motýlky 
a do svého vystoupení 
zakomponovaly zajíma-
vý prvek - klobouky. 
Další vystoupení sklidilo 
velký ohlas - sokolky 
byly převlečené za čer-
nobílé kočky s pěknými 
sukénkami, přitom pat-
řičně namaskované, což 
obnášelo i odpovídající 
kočičí nalíčení (černě 
vyvedené čumáčky a 
fousky), černá kočičí 
ouška a huňaté ocásky. 
Další vystoupení bylo v duchu lidových písní (opět včetně tomu odpovídajícího oblečení připomí-
najícího lidové kroje) a naposledy se sokolky převlékly za anděly a za cinkotu zvonečků naladily 
posluchače na předvánoční notu. Všechna vystoupení se moc líbila a především pobavila. Nadšení 
a zářivé úsměvy účinkujících žen – seniorek naladily přihlížející diváky z řad našich mokrovrat-
ských seniorů. Za sebe mohu říci, že se mi všechna vystoupení moc líbila a opravdu jsem se dobře 
pobavila. Ti, kteří přišli, určitě nelitovali, užili si legraci, popovídali s přáteli, dali si kafe s dobrým 
zákuskem a navečer dostali také řízek s bramborovým salátem (vše bylo moc dobré). Někteří si i 

zatančili. O všechny 
hosty bylo dobře po-
staráno, pan hostin-
ský Tonda Černý se 
zbývajícím personá-
lem (převážně z řad 
rodinných příslušní-
ků) se snažili, aby 
nikomu nic nechybě-
lo.  
 
 
 

Veronika Kučíková 
 

Posezení s důchodci 

 

 



 

• Dobříšsko na starých pohlednicích  (prodejní cena 500,-- Kč) 
• Posázavský Pacifik z Prahy do Čerčan a Dobříše na starých pohlednicích (cena 329,-- Kč)  

Nabídka OÚ Mokrovraty – tip na vánoční dárek 

NA SPOLEČNÉ SETKÁNÍ  
K ROZVOJI  

OBCE MOKROVRATY 
 
Srdečně Vás zveme na společné setkání, na 

kterém se společně pobavíme o tom, co se za 
poslední roky podařilo v obci zrealizovat a 
jak nastavit budoucí rozvoj obce Mokrovraty 
i místní části Pouště. Budeme rádi, pokud se 
setkání zúčastníte. 

 

Váš názor je pro nás důležitý! 
 

Datum setkání:  
11. 12. 2014 od 18:00 hodin 

Místo setkání:  
v restauraci U Josefa, Mokrovraty. 

Drobné občerstvení zajištěno. 
 

Zastupitelstvo obce 
Brdy - Vltava o.p.s. 

Vývoz jímky – fekální vůz lze objednávat: 
 

- telefonicky na čísle 318 593 812, 
- e-mailem na mokrovraty@volny.cz, 
- formou SMS na číslo 725 825 325. 

Objednávka vývozu jímky POZVÁNKA 

Po  22. 12. 2014    8:00–12:00 a 13:00–17:00 hod. 
Út  23. 12. 2014    zavřeno 
Po  29. 12. 2014    8:00–12:00 a 13:00–17:00 hod. 
Út  30. 12. 2014    zavřeno 
St   31. 12. 2014    zavřeno 
Pá  02. 01. 2015    zavřeno 

Vyfoťte se na „Mokrovratském oranžovém 
hřišti“ a vyhrajte dětské kolo či některou 
z dalších hodnotných cen. Fotky posílejte do 
14. 12. 2014 na adresu soutez@kamsdetmi.
com. Kompletní podmínky soutěže najdete 
na www.kamsdetmi.com. 

Společnost DOKAS Dobříš, s.r.o. mapuje poten-
ciál produkce bioodpadu v našem regionu. Jednou 
z variant řešení je svoz bioodpadu z nádob („po-
pelnic“) k tomu určených. Do 15. 12. 2014 sdělte 
na OÚ Mokrovraty, zda budete mít o tuto službu 
zájem. Cena svozu bioodpadu není zatím stanove-
na a nebude součástí místního poplatku za komu-
nální odpady 2015. 

Tento článek je možná trochu dost podrobný. 
Týká se dvou nových zákonů, jimiž došlo ke změně 
stávajícího znění zákona o odpadech. V nedávné 
době nabyly účinnosti dvě novely zákona o odpa-
dech (jsou to: 1) zákon č. 184/2014 Sb. a 2) zákon 
č. 229/2014 Sb.; oba zákony byly vydány ve Sbírce 
zákonů ČR a jako takové jsou součástí platného 
právního řádu ČR).  

Za kontroverzní lze považovat právě zákon č. 
229/2014 Sb., (tj. novelu zákona č. 185/2001 Sb., o 
odpadech), zavádějící mj. i povinnost obcí zavést 
na svém území oddělený sběr různých druhů odpa-
dů (včetně kovů a biologicky rozložitelných odpa-

dů), která v důsledku pozměňovacích návrhů někte-
rých poslanců bude mít značné negativní dopady na 
hospodaření obcí. Tyto pozměňovací (poslanecké) 
návrhy byly Poslaneckou sněmovnou přijaty prak-
ticky bez širší odborné diskuze a bez toho, aby byly 
zváženy připomínky ze strany zástupců obcí. Rov-
něž bez toho, aby byly tyto dopady na obce a její 
občany náležitě a realisticky vyčísleny (což je jinak 
standardní součástí důvodových zpráv zpracováva-
ných příslušnými ministerstvy jako předkladate-
li navrhovaných změn zákonů; v tomto případě 
ministerstvo v důvodové zprávě pro oblast biolo-
gicky rozložitelných odpadů (BRO) de facto uvádí, 

Co nového v problematice odpadů 

Průzkum – svoz  
bioodpadu v roce 2015 

Úřední hodiny  
na OÚ Mokrovraty  

o vánočních svátcích 

Fotosoutěž Nadace ČEZ 



 

že tyto náklady nelze vyčíslit; konkrétně se ve zprá-
vě uvádí : „V rámci analýzy RIA nelze odhadnout 
celkové náklady obcí na zavedení systému třídění a 
svozu BRO, neboť závisí na místních podmínkách, 
na zvoleném systému, na výši získaných dotací, na 
vzdálenosti kompostárny, zajištění služeb svozu a 
kompostování (obecní, svozová firma apod.), na 
produkci BRO/obyvatele/rok atd.)).“ 

Předmětná novela zákona o odpadech bude mít 
zcela jistě pozitivní přínos pro podnikatele provozu-
jící spalovny odpadů v podobě nárůstu jejich zisků, 
což je rovněž předmětem kritiky. S velkou pravdě-
podobností způsobí zdražení odpadového hospo-
dářství a bude mít negativní - a pokud se nepodaří 
získat dotaci - nijak nekompenzovaný dopad na 
rozpočty obcí i domácí rozpočty jejich občanů. 
Avšak i v případě získání dotace např. na vybudo-
vání místní kompostárny obce ponesou minimálně 
do doby zprovoznění kompostárny, resp. do doby, 
než se činnost kompostárny stane rentabilní, 
v důsledku přijetí takové novely zákona o odpadech 
zvýšené náklady ze svých rozpočtů, které posléze 
částečně přenesou na své občany formou zvýšení 
místního poplatku za likvidaci komunálních odpa-
dů. Bohužel ani Senát ČR nakonec nezajistil nápra-
vu problematických bodů uvedené novely. 

Konkrétně novela č. 229/2014 obsahuje násle-
dující podstatné změny: 

V § 17 je obcím stanovena povinnost zajistit mís-
ta pro oddělené soustřeďování složek komunálního 
odpadu, minimálně nebezpečných odpadů, papíru, 
plastů, skla, kovů a biologicky rozložitelných odpa-
dů. V současné době je na MŽP připravována vy-
hláška, která by měla upravit podrobnosti. 

Na skládky je od roku 2024 zakázáno ukládat 
veškerý směsný komunální odpad a recyklovatelné 
a využitelné odpady stanovené prováděcím práv-
ním předpisem. 

Maximální celkové množství odpadů uložených 
na skládku jako materiál pro technické zabezpečení 
skládky může dosahovat maximální výše 
20% celkové hmotnosti odpadů uložených na 
skládku v daném kalendářním roce. 

Krajský úřad zruší nebo změní souhlas k provozu 
zařízení v případě, že provozovatel sběrny nebo 
výkupny poruší zákaz výkupu odpadů stanovených 
prováděcím právním předpisem od fyzických osob. 

Obce se reálně mohou dostat do problémů, 
neboť podle zákona č. 229/2014 Sb. již od 1. led-
na 2015 mají obce povinnost zajistit třídění ko-
vových odpadů a zejména všech biologicky roz-
ložitelných odpadů. Novela neřeší pouze povin-
nost třídění odpadu rostlinného původu, jak žádaly 
obce, ale biologicky rozložitelných odpadů obecně, 

což přináší další nemalé problémy. I přes opakova-
ná upozornění od zástupců obcí a některých záko-
nodárců, že obce objektivně nemohou stihnout vy-
dání obecních vyhlášek upravujících tyto nové po-
vinnosti v takto krátkém termínu, byla novela 
schválena.  

K tomu bych jen ráda uvedla, že u nás tak běžný 
způsob přijímání právních předpisů dokládá nejen 
nekonzistentní a nedůslednou práci našich politic-
kých reprezentantů, ale zejména pak neprofesionál-
ní práci ministerstva jako odborného ústředního 
orgánu – garanta kvality příslušné legislativy. 
V krátké době po sobě byly přijaty dvě novely jed-
noho původního zákona (o odpadech), aniž by byly 
důkladně zváženy všechny důsledky přijetí tako-
výchto zákonných změn …. 

Pro srovnání na Slovensku je od 1. 1. 2013 účinná 
novela zákona o odpadech týkající se nakládání 
s biologicky rozložitelnými odpady, jejichž tříděný 
sběr byl dotčenou novelou slovenského zákona o 
odpadech významným způsobem rozšířen. Sloven-
ské Ministerstvo životního prostředí vydalo pro 
potřeby obcí zvláštní příručku obsahující pokyny 
k vypracování obecně závazného nařízení obce o 
nakládání s komunálními odpady (u nás mohou 
obce vydávat obecně závazné vyhlášky) v rámci 
metodické podpory obcím. Podle platného sloven-
ského zákona o odpadoch zodpovídá za nakládání 
s komunálními odpady včetně biologicky rozloži-
telných odpadů obec. Pokud jde o biologicky rozlo-
žitelný odpad pocházející z provozování tzv. spo-
lečného stravování (restaurace, bufety, závodní 
kuchyně, apod.) zodpovídá za nakládání s těmito 
odpady provozovatel takového zařízení. Povinnost 
obce zavést tříděný sběr biologicky rozložitel-
ných odpadů se nevztahuje na obce, které zabez-
pečí energetické zhodnocení těchto odpadů ve spe-
ciálním zařízení anebo pokud jim to neumožňují 
technické problémy výkonu sběru zejména 
v historických centrech měst a řídce osídlených 
oblastech nebo pokud prokáží, že nejméně 50 % 
obyvatel kompostuje vlastní odpad anebo pokud 
je to pro obec ekonomicky neúnosné, protože 
náklady za nakládání s komunálními odpady 
nelze pokrýt ani při určení místního poplatku ve 
výši 50 % ze zákonem stanovené horní hranice 
sazby místního poplatku. Je však otázkou, zda 
jsou tyto výjimky v souladu s ustanoveními rámco-
vé směrnice EU o odpadech. To bohužel nevím a 
prostudovat důkladně i tento aspekt nastíněného 
problému není v mých aktuálních časových mož-
nostech. Podle mého (v tomto ohledu jen laického) 
názoru Slováci rozumně zvážili možné dopady 



 

Vážení občané, děkujeme Vám za to, že se svými příspěvky podílíte na 
konečné podobě Mokrovratského zpravodaje. Žádáme Vás, abyste Vaše 
příspěvky posílali na OÚ Mokrovraty (mokrovraty@volny.cz), a nikoli na 
MěÚ Nový Knín, a to pokud možno nejpozději do 23. dne příslušného ka-
lendářního měsíce. 

povinného tříděného sběru biologicky rozložitel-
ných odpadů na obecní rozpočty a umožnili výjim-
ky pro obce, které tuto povinnost nedokáží unést 
anebo je v jejich případě (většinové vlastní kom-
postování biologicky rozložitelných odpadů občany 
obce) zbytečnou a nepraktickou administrativní a 
finanční zátěží. 

Dne 29. srpna 2014 pak vyšel ve Sbírce zákonů 
ČR zákon č. 184/2014 Sb., kterým se mění zákon 
č. 185/2001 Sb., o odpadech a o změně některých 
dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů. Tou-
to novelou se mění také zákon č. 169/2013 Sb., 
kterým se mění zákon č. 185/2001 Sb., o odpadech 
a o změně některých dalších zákonů, ve znění poz-
dějších předpisů, zákon č. 25/2008 Sb., o integrova-
ném registru znečišťování životního prostředí a 
integrovaném systému plnění ohlašovacích povin-
ností v oblasti životního prostředí a o změně někte-
rých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, a zákon 
č. 56/2001 Sb., o podmínkách provozu vozidel na 
pozemních komunikacích, ve znění pozdějších 
předpisů.  Jinými slovy řečeno, nově je platná (tj. je 
součástí právního řádu ČR) a částečně účinná (je 
nutné se jí řídit) ještě jiná než výše zmíněná kontro-
verzní novela zákona o odpadech, vrácená do Po-
slanecké sněmovny. Tato prozatímní (již platná a 
zčásti účinná) novela zákona o odpadech (tj. zákon 
č. 184/2014 Sb.) transponuje směrnici Evropského 
parlamentu a Rady z roku 2012 o odpadech elek-
trických a elektronických. Upravuje povinnosti 
výrobců, posledních prodejců, distributorů a koneč-
ných uživatelů elektrických a elektronických zaří-

zení, zpracovatelů elektrických a elektronických 
zařízení, která se stala odpadem, a pověřených zá-
stupců výrobců. Od 15. srpna 2018 se novela vzta-
huje na všechna elektrozařízení. Novela dále stano-
ví novou definici výrobce elektrozařízení a posled-
ního prodejce. Výrobci mají povinnost vést eviden-
ci toku zpětně odebraných elektrozařízení a odděle-
ně sebraného elektroodpadu od místa zpětného 
odběru nebo místa odděleného sběru až po zpraco-
vání, využití a odstranění elektroodpadu v rozsahu 
stanoveném prováděcím právním předpisem (podle 
přechodného ustanovení od 1. ledna 2015). Má být 
vytvořen registr míst zpětného odběru s účinnosti 
od 1. ledna 2015. Další změny jsou účinné již nyní. 
Novela (tj. zákon č. 184/2014 Sb.) dále mění zákon 
č. 169/2013 Sb. (viz výše), tedy novelu již dřívější 
platné novely zákona o odpadech ("novela nove-
ly"). Dochází k posunutí účinnosti těch bodů nove-
ly, které se vztahují k použití integrovaného systé-
mu plnění ohlašovacích povinností v oblasti život-
ního prostředí (ISPOP) v oblasti hodnocení nebez-
pečných vlastností odpadů a k zásadním změnám 
v evidenci odpadů a především v evidenci při pře-
pravě nebezpečných odpadů, a to z 1. října 2014 až 
na datum 1. ledna 2016. Důvodem posunutí účin-
nosti má být technická náročnost provedení změn 
v praxi (elektronizace evidence).  

Závěrem bych uvedla, že v kontextu toho, jakým 
způsobem u nás probíhá legislativní proces, je bo-
hužel reálné, že obcím a jejich občanům hrozí další 
zdražování v oblasti nakládání a likvidace odpadů.  

           JUDr. Veronika Kučíková 

Vážení spoluobčané, v případě zá-
jmu o Vaši inzerci v Mokrovratském 
zpravodaji se obracejte na elektronic-
kou adresu obce : Mokrovra-
ty@volny.cz do 20.-tého každého 
měsíce. Obec má právo na jazykovou 
i další korekturu, která nezmění smysl 
textu, včetně krácení textu.   

Burza  
(drobná inzerce) Krásné prožití vánočních svátků 

a v roce 2015 pevné zdraví, 
hodně radosti a spokojenosti 

všem občanům přeje 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty 
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výší příjmů i výdajů 
● Nabídku České spořitelny a.s. na poskytnutí 

úvěru na zajištění financování projektů Drti-
nova rozhledna na Besedné a Úpravna vody 
pro vodovod Chotilsko – Mokrsko 

● Žádost o stanovisko k plánované výstavbě 
domovní ČOV na pozemcích parc. č. 754/4 
a parc. č. st. 75, oba v k.ú. Prostřední Lhota 

● Návrh smlouvy o sdružených službách do-
dávky elektřiny  

● Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 
25.09.2014 mezi obcí Chotilsko a Vodní 
zdroje Ekomonitor spol. s r.o., kde došlo 
k úpravě termínu dokončení díla 

● Nabídku na služby – prohrnování sněhu pro 
obec Chotilsko v zimním období 2014/2015 

● Návrh smlouvy o dílo na výrobu a montáž 
zádveří u domu č.p. 14 Chotilsko 

● Nabídku na odkup pozemku pod stavbou 
trafostanice v Prostřední Lhotě 

● Jmenování inventarizační komise obce Cho-
tilsko za rok 2014 

● Návrh na vybudování odpočívek u Drtinovy 
rozhledny na Besedné 

● Návrh pamětní desky Prof. PhDr. Františka 
Drtiny, která bude umístěna na Drtinově 
rozhledně na Besedné          

Zastupitelstvo obce na řádném zasedání  
dne 10. 11. 2014 zejména projednalo: 

● Poděkovaní ZO za poskytnutí finančních pří-
spěvků v minulém volebním období 

● Informace Ministerstva životního prostředí o 
výsledku místního referenda 

● Oznámení AREA G.K. spol. s r.o. o vytyčení 
vlastnické hranice 

● Poděkování paní D.B. za práci zastupitelstva 
v minulém volebním období 

● Upozornění ČEZ Distribuce, a.s. na odstranění 
a okleštění stromoví a jiných porostů 

● Oznámení Geodetického sdružení s.r.o. o zříze-
ní geodetické značky 

● Stanovisko Ministerstva financí k ustanovení 
§4 odst. 4 zákona o loteriích 

● Exekuční příkaz na prodej nemovitostí povin-
ného V.M. 

● Ohlášení o provedení průzkumného vrtu na 
pozemku parc. č. 819/7, k.ú. Prostřední Lhota 

● Ceník svozu směsného komunálního odpadu na 
rok 2015 

● Informace KÚ k objednávkám identifikačních 
známek pro provozování hracích automatů 

● Pozvánka na odbornou přípravu velitelů jedno-
tek a družstev SDH kategorií JPO V 

● Pověření zaměstnanců Geodetické sdružení s.r.
o. ke vstupu na pozemky v rámci komplex-
ních pozemkových úprav v k.ú. Chotilsko 

● Oznámení Státního pozemkového úřadu a 
zjišťování průběhu hranic pozemků v rámci 
komplexních pozemkových úprav 

● Oznámení MÚ Dobříš o ořezu a kácení dře-
vin v ochranném pásmu vedení VN 

● Předání finančního projektu k žádosti o do-
taci pro úpravnu vody  

● Rozhodnutí MÚ Dobříš o odvodech za trva-
lé odnětí zemědělské půdy ze ZPF 

● Rozpočtové opatření č. 8/14 se změněnou 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce  

 
Rádi bychom vás všechny  
bez rozdílu věku pozvali  

na slavnostní  

rozsvícení vánočního stromu 
v Chotilsku.  

Začátek akce je  
v sobotu 29. listopadu 2014 od 15 hodin  

na návsi před kapličkou v Chotilsku. 
 

-OÚ- 



 

Společnost DOKAS Dobříš tímto dává na vě-
domí, že svoz směsného komunálního odpadu o 
svátcích v měsíci prosinci proběhne takto: 
24., 25. a 26. 12. 2014 (středa, čtvrtek, pátek) 

proběhne svoz beze změn v plánovaných tra-
sách. 

1.1.2015 (Nový rok) se svoz směsného komunál-
ního odpadu neuskuteční, náhradní termín pro 
svoz je v sobotu 3.1.2015    

Tradiční výstava  
vyřezávaného betlému  

ve Špýcharu 
Muzeum Špýchar, pobočka Hornického muzea 

Příbram, 
a Občanské sdružení Veselý vrch 

Vás srdečně zvou 
na vánoční výstavu sbírky vyřezávaného betlému 
řezbářského mistra Jana Vokouna z Třebechovic, 

která se koná v sobotu 20.12.2014 
od 10.00 do 17.00 hodin 

ve Špýcharu v Prostřední Lhotě. 
-o.s. Veselý vrch- 

Občanům Chotilska oznamujeme, že obecní 
úřad vydává od začátku prosince známky spo-
lečnosti DOKAS na svoz směsného komunál-
ního odpadu pro rok 2015. Známky budou 
vydávány do 22. prosince, poté budou vráce-
ny společnosti DOKAS Dobříš. Hodnota a 
počet známek jsou určovány počtem členů 
domácnosti podle stejného klíče jako loni. 
Podmínkou bezplatného vydání známky je 
zaplacení příslušného poplatku za provoz sys-
tému nakládání s komunálním odpadem a 
celková bezdlužnost občana vůči obci.   

                                                        -OÚ- 

Známky na popelnice Svoz směsného komunálního 
odpadu v závěru roku 2014 

Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem zve 
dne 19.12.2014 v 16:00 hod. do muzea Špý-
char rodiče, děti, přátele na Vánoční besídku. 
Těšit se můžete na vánoční hru plnou koled, 
kterou nacvičili naši trolíci, pohodu při svíč-
kách a malé pohoštění. Na děti čeká zdobení 
perníčků.  

-Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem- 

Vánoční besídka u trolíků 

 Dne 1.12.2014 od 11:00 
hod. proběhne v Lesním 
klubu pod Trolím vrchem 
výukový program ZDRA-
VÁ 5 (Nadační fond Al-

bert). Akce je zaměřena pro děti ve věku 
3 – 6 let a formou her a pohádek přiblíží 
dětem zdravý životní styl. Zveme tímto 
všechny děti a rodiče k účasti na akci. Pro 
bližší info volejte na tel: 731 474 720. 

-Lesní rodinný klub pod Trolí vrchem-  

Výukový program  
„ZDRAVÁ 5“ 

Připravujeme vodohospodářskou expozici v nově 
vznikajícím Muzeu rukavic na Dobříši, kde se ná-
vštěvníci seznámí se zavedením prvního vodovodu a 
kanalizace nejen v Dobříši, ale i okolních obcích. Na 
projektu se můžete podílet i vy. Vlastníte nějaké předměty, písemnosti či fotografie, které jsou 
spojeny s vodovodem nebo kanalizací? Vaše exponáty se mohou stát součástí expozice vodohos-
podářství! Napište nám své podněty na mail info@vhs-dobris.cz nebo na adresu Vodohospodářská 
společnost Dobříš, Jiráskova 656, Dobříš, 26301 nebo nás kontaktujte na tel.: 318 521 108 nebo 
mobil 737 726 034. 

Pojďte s námi tvořit historii 

  



 

T.J. Sokol Nový Knín pořádá již 4. ročník 

Vánočních turnajů 
Turnaje proběhnou v letošním roce pouze ve dvou dnech. Z tohoto důvodu bude možné 

zařadit příchozí (předem nepřihlášené) účastníky pouze  
do naplnění kapacity hracího systému. 

 
Sobota 27.12.2014-začátek v 9.00 – Turnaj v badmintonu 

„O pečené kuře“ 
Sobota 27.12.2014-začátek ve 14.00 – Turnaj ve florbale 

„O pečenou husu“ 
Neděle 28.12.2014-začátek v 9.00 – Turnaj ve stolním tenise 

„O pečenou kachnu“ 
Neděle 28.12.2014-začátek ve 14.00 – Turnaj v nohejbale 

„O pečené vepřové koleno“ 
 
Kategorie a systém turnaje dle počtu přihlášených. Turnaje jsou určeny pro neregistrované 
hráče – amatéry. Startovné na turnajích – 100,- Kč, při přihlášení do všech turnajů 300,- 
Kč. Přihlášky posílejte na email- sta.fiala@seznam.cz nebo volejte na tel 724 787 895. 
Uzávěrka přihlášek je 22.12.2014. 
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* 21. října se v 7. třídě ve spolupráci se Střediskem výchovné péče uskutečnil program zaměřený 
na rozvoj pozitivních vztahů v kolektivu.  

 
* 22. října se naši reprezentanti a reprezentantky zúčastnili okrskového kola ve florbalu kategorie 

III. ve sportovní hale na Dobříši. Naše dívčí družstvo si tu odbylo svou premiéru ve florbalových 
soutěžích a po třech zápasech získalo 3. místo. 

Chlapecké družstvo dokázalo po dobrém výkonu nakonec v konkurenci dalších čtyř škol díky 
lepšímu skóre vybojovat pěkné 2. místo. 
Do okresního kola postupují pouze družstva z 1. místa.  

* 23. října hájili barvy naší školy 
v okresním kole turnaje ve florba-
lu v Příbrami žáci 4. a 5. třídy ve 
složení David Douša, Jakub Lam-
berk, Šimon Mařík, Vojtěch Mařík, 
Viktor Vlasák, Lukáš Dopita, Ond-
řej Wachsmann a Veronika Tesařo-
vá. V pravidlech turnaje je podmín-
ka, že na hřišti musí být stále ales-
poň jedna dívka – a Verča se tohoto 
úkolu ujala s vervou. V silně obsa-
zeném turnaji, kterého se zúčastnilo 
celkem 16 týmů,naši borci podávali 
výborné výkony, skupinou prošli 
bez zaváhání, získali plný počet 
bodů a 1.místo v základní skupině. 
Naše skóre 11:4 bylo druhé nejlepší 
ze všech čtyř základních skupin. 

Další vývoj už pro nás bohužel nebyl tak příznivý. Nejprve jsme v boji o finále podlehli ZŠ Pří-
bram - Březové Hory 0:3 a po vyrovnaném duelu se ZŠ Příbram – Školní 0:0 se štěstěna přiklonila 

Chlapci III. 1.Dobříš 2.Dobříš N.Knín Nečín Gymn. skóre body pořadí 
1. ZŠ Dobříš xxxxxx  3:0 3:0 3:1 3:1 12:2 12 1. 
2.ZŠ Dobříš 0:3 xxxxxx 3:1 4:2 1:3 8:9 6 4. 
ZŠ Nový Knín 0:3 1:3 xxxxxx 6:1 3:1 10:8 6 2. 
ZŠ Nečín 1:3 2:4 1:6 xxxxxx 1:4 5:17 0 5. 
Gymn.Dobříš 1:3 3:1 1:3 4:1 xxxxxx 9:8 6 3. 

1.stupeň – skupina  N. Knín Rožmitál Br.Čapků Jir.sady skóre body pořadí 
ZŠ Nový Knín xxxxxx 4:2 3:1 4:1 11:4 9 1. 
ZŠ Rožmitál p.Tř. 2:4 xxxxxx 3:1 1:0 6:5 6 2. 
ZŠ Příbram – Br.Čapků 1:3 1:3 xxxxxx 1:1 3:7 1 3. 
ZŠ  Příbram – Jir. sady 1:4 0:1 1:1 xxxxx 2:6 1 4. 

Okénko ze školství  

Dívky III. 1.Dobříš 2.Dobříš N.Knín Nečín skóre body pořadí 
1.ZŠ Dobříš xxxxxx 2:5 2:2 0:4 4:11 1 4. 
2.ZŠ Dobříš 5:2 xxxxxx 2:1 1:1 8:3 7 2. 
ZŠ Nový Knín 2:2 1:2 xxxxxx 1:4 4:8 1 3. 
ZŠ Nečín 4:0 1:1 4:1 xxxxxx 9:2 7 1. 

 

Družstvo dívek – kategorie III. 
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na stranu soupeře a my jsme prohráli 
až na nájezdy 0:1 a obsadili celkově 
4. místo. Zvítězila 1.ZŠ Sedlčany, 2.
místo obsadila ZŠ Příbram – Březové 
Hory, 3. místo ZŠ Příbram – Školní. 
Turnaj ukázal kvality našeho týmu a 
umístění těsně pod medailovými po-
zicemi je v silné konkurenci daleko 
větších škol vynikajícím výsledkem.  

 

* 24. října sportovní hala v Dobříši 
přivítala účastníky okrskového 
kola ve florbalu chlapců a dívek 
kategorie IV. Družstvo našich dí-
vek již v mladší věkové kategorii 
získalo 2. místo v okresním kole 
v roce 2012, po loňském zaváhání 
zde tedy byla velká motivace 
k dobrému výkonu a soupeřky z obou dobříšských škol tak i přes mohutné povzbuzování žáky 
místních škol neměly šanci. 1. místo našich děvčat otevřelo cestu do okresního kola. 

Ani chlapci se nenechali zahanbit. Po loňském 2. místě se jediným cílem stal postup do okresní-
ho kola, což znamenalo vybojovat 1. místo. Všichni hráči pro to udělali maximum a výsledek se 
dostavil. Společně s děvčaty se tak mohli těšit na soupeře v okresním kole. 

 
Družstvo dívek a chlapců  

– kategorie IV. 
 

* 30.10. se žáci 4. a 5. třídy vydali 
za nejstarší českou historií do 
Čechovy stodoly v Bukové. 
 

* Ten samý den žáci 7. třídy ab-
solvovali další část výchovného 
programu se SVP Příbram a žáci 
9. tříd zorganizovali pro své 
mladší spolužáky z první, druhé 
a třídy krátký halloweenský 
program. Deváťáci se převlékli 
za čaroděje, dýně a další hal-
loweenské postavy a vyhlásili 

Chlapci IV. 1.Dobříš 2.Dobříš N.Knín Nečín Gymn. skóre body pořadí 
1.ZŠ Dobříš xxxxxx 2:4 2:3 4:0 5:0 13:7 6 3. 
2.ZŠ Dobříš 3:2 xxxxxx 1:2 4:1 6:1 14:6 6 2. 
ZŠ Nový Knín 3:2 2:1 xxxxxx 2:0 5:1 12:4 9 1. 
ZŠ Nečín 0:4 1:4 0:2 xxxxx 2:2 3:12 1 4. 
Gymn.Dobříš 0:5 1:6 1:5 2:2 xxxx 4:18 1 5. 

 

Dívky IV. 1.Dobříš 2.Dobříš N.Knín skóre body pořadí 
1.ZŠ Dobříš xxxxxxx 2:3 0:6 2:9 0 3. 
2. ZŠ Dobříš 3:2 xxxxxxx 1:4 4:6 3 2. 
ZŠ Nový Knín 6:0 4:1 xxxxxx 10:1 6 1. 

 

Družstvo chlapců – kategorie III 
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pro své mladší spolužáky soutěž o nejlepší halloweenskou masku. Nejvíce se povedly masky 
třeťáků, ale prvňáci předvedli nejlepší recitaci básní a zazpívali i písničky. Za svou snahu byly 
všechny děti odměněny drobnými sladkostmi. Akce se všem líbila a přispěla k utváření pěkných 
vztahů mezi mladšími a staršími spolužáky naší školy. 
 

* 31. října se odehrála Drakiáda žáků 1. stupně. 
 

*11. listopadu navštívili žáci 9.A a 9.B Úřad práce v Příbrami, aby získali důležité informace pro 
výběr svého budoucího povolání. Se stejným záměrem se 18. listopadu uskutečnilo tradiční se-
tkání žáků a rodičů se zástupci středních škol a učilišť v jídelně školy. 

 

* Během konce října a začátkem listopadu absolvovali žáci 6. a 9. tříd vědomostní testy SCIO, 
zároveň žáci 5. – 9. tříd testy SCATE, což jsou ověřovací adaptivní testy anglického jazyka, kte-
ré využívají stupnici vytvořenou na základě Společného evropského referenčního rámce pro ja-
zyky.  

Místní akční skupina (MAS) Brdy-Vltava o.p.s. je organiza-
cí, která podporuje rozvoj obcí, podnikatelů i neziskových organizací z území Dobříšska, Novo-
knínska a Středního Povltaví. MAS Brdy-Vltava sdružuje subjekty z veřejného a soukromého sek-
toru (i aktivní obyvatele), kterým není lhostejná podoba místa, kde žijí. V současné době, kdy se 
v Evropské unii i u nás připravuje tzv. nové programové období 2014-2020 a čerpání finančních 
prostředků z EU, ani MAS Brdy-Vltava nespí. Pro zmíněné území jsme připravili rozvojový doku-
ment s názvem Strategie komunitně vedeného místního rozvoje, prostřednictvím kterého budeme 
žádat o prostředky z evropských fondů. Na strategii se můžete podívat na stránkách www.brdy-
vltava.cz a pokud by vás při nahlédnutí do tohoto dokumentu napadlo, že tam nějaká oblast chybí, 
budeme rádi, pokud se nám ozvete na email brdy-vltava@seznam.cz a strategii doplníme. Proces 
tvorby strategie byl finančně podpořen z Operačního programu Technická pomoc a Státního roz-
počtu ČR. MAS Brdy-Vltava se však nepřipravuje pouze na nové programové období. Už v tom 
minulém (2007-2013) realizovala několik projektů s cílem pomoci našemu regionu. A tak jsme 
vytvořili tzv. „sdílenou pracovní četu“, která jezdí po členských obcích MAS a pomáhá s úpravou 
veřejných prostranství. Četa byla sestavena z uchazečů o zaměstnání, kteří jsou určitým způsobem 
znevýhodněni na trhu práce (dlouhodobá nezaměstnanost, nízká kvalifikace, péče o děti atd.). Pro-
jekt je podpořen z Evropského sociálního fondu prostřednictvím Operačního programu Lidské 
zdroje a zaměstnanost a Státního rozpočtu ČR. V rámci dalšího projektu jsme v regionu finančně 
podpořili několik akcí zaměřujících se na motivaci obyvatel zapojit se do dění v regionu. Jednalo 
se například o dny dětí, sousedská posezení, přednášky nebo vítání občánků. Tento projekt 
s názvem Osvojování dovedností v regionu Brdy-Vltava byl financován z Evropského zeměděl-
ského fondu pro rozvoj venkova a Státního rozpočtu ČR. V současné době se připravujeme na 

realizaci nového projektu s názvem Sociál-
ní fond regionu Brdy-Vltava. Naším cílem 
je otestování životaschopnosti systému, 
který by sdružoval prostředky jednotlivých 
obcí regionu Brdy-Vltava, místního podni-
katelského sektoru a příspěvky veřejnosti 
za dodržení podmínky, že přispěvatelé se 
budou moci spolupodílet na směřování 
vybraných finančních prostředků. Koncept 
staví na myšlence péče o své blízké, územ-
ně blízké.  
 

Pracující četa v Županovicích 
autor: Brdy-Vltava  

Z činnosti MASky Brdy-Vltava 

 



 

Milí přátelé! 
Na začátku adventu pár myšlenek papeže Františka: 

Advent nám vrací horizont naděje  
První neděli adventní začínáme nový liturgický rok, tedy novou cestu Božího lidu s Ježíšem Kris-

tem, naším Pastýřem, který nás vede dějinami k naplnění Božího království. Tento den má proto 
zvláštní půvab, dává nám hluboce zakusit smysl dějin. Znovu objevujeme krásu toho, že jsme 
všichni na cestě. Církev se svým posláním a svou misí i celé lidstvo, národy, civilizace, kultury, 
všichni se ubírají stezkami času. 

Avšak: na cestě kam? Je nějaký společný cíl? A jaký je tento cíl? Pán nám odpovídá skrze proro-
ka Izaiáše a říká: „Stane se v posledních dnech: Pevně bude stát hora s Hospodinovým domem na 
vrcholu hor, vyvýšena nad pahorky. Budou k ní proudit všechny národy, budou k ní putovat četné 
kmeny a řeknou: »Vzhůru, vystupme na Hospodinovu horu, do domu Jakubova Boha! Ať nás nau-
čí svým cestám, choďme po jeho stezkách!« (Iz 2,2-3). To říká prorok Izaiáš o cíli, ke kterému se 
ubíráme. Jde o všeobecnou pouť ke společnému cíli, kterým je ve Starém zákoně Jeruzalém, kde se 
tyčí Hospodinův chrám, protože odtamtud, z Jeruzaléma, přišlo zjevení Boží tváře a Jeho zákona. 
Zjevení dosáhlo v Ježíši Kristu své plnosti a On sám, Slovo učiněné tělem, stal se „Hospodinovým 
chrámem“. On je v čele a je zároveň cílem naší pouti, pouti veškerého Božího lidu. V jeho světle 
mohou také ostatní národy putovat ke království spravedlnosti a pokoje. Prorok dále praví: „Zkují 
své meče v radlice a svá kopí ve vinařské nože. Nezdvihne již meč národ proti národu, válce se již 
nebudou učit“ (Iz 2,4). Dovolím si tato slova opakovat: „Zkují své meče v radlice a svá kopí ve 
vinařské nože. Nezdvihne již meč národ proti národu, válce se již nebudou učit“. Ale kdy se to 
stane? Jak krásný to bude den, ve kterém budou zbraně rozloženy a přeměny na pracovní nástroje! 
Jak krásný to bude den! A je to možné! Vsaďme na naději, na naději pokoje a bude to možné! 

Tato cesta nikdy nekončí. Jako v životě každého z nás je třeba se neustále znovu vydávat na 
cestu, pozvedat se a opětovně nacházet smysl cíle vlastní existence, tak je pro velkou lidskou 
rodinu nezbytné neustále obnovovat společný horizont, ke kterému se ubíráme. Horizont na-
děje! Toto je horizont dobré cesty. Adventní doba, kterou dnes začínáme, nám navrací horizont 
naděje, která neklame, protože je založena na Božím Slovu. Naděje neklame jednoduše proto, že 
Pán nikdy neklame! On je věrný! On neklame! Mysleme na tuto krásu a vnímejme ji. 

              Papež František 1.12.2013 
Převzato z webu České sekce Radio Vaticana 

 

V letošním roce je výročí 100 let bratrstva svatého růžence, které s určitými přestávkami funguje 
do dnešních dob. Děkuji všem, kteří se modlí svatý růženec. V den počátku tohoto bratrstva budu 
sloužit mši svatou za všechny zemřelé členy tohoto bratrstva. Předkládám záznam z farní kroniky 
o této události.... 

 

Bratrstvo svatého růžence 
Ku žádosti Staroknínského faráře ze dne 7.září 1914 č.exh.443 udělil Nejdůstojnější knížecí arci-

biskupský Ordinariát v Praze dne 28.října 1914 kanonický souhlas, aby ve Staroknínském kostele 
zřízeno bylo od řádu dominikánského bratrstvo svatého růžence. 

Na základě tohoto kanonického souhlasu požádán byl dne 5.listopadu 1914 č.exh.533 veledůstoj-
ný pan provinciál řádu Dominikánského v Praze, aby vymohl u nejdůstojnějšího pana velmistra 
řádu Dominikánského v Římě fakultu ku zřízení tohoto bratrstva. 

Nejdůstojnější pan velmistr řádu Dominikánského tuto fakultu udělil dne 12.listopadu 1914, a ku 
zřízení tohoto bratrstva delegován byl veledůstojný pán pan P.Jindřich Saip, Ord.Praed., podpřevor 
pražského kláštera a farář u sv.Jiljí v Praze.Tento veledůstojný pán zavítal do Starého Knína dne 
8.prosince zřízeno bylo bratrstvo svatého růžence při Staroknínském kostele. 

Ve svátek Neposkvrněného početí Panny Marie bylo u hlavního oltáře vzývání Ducha svatého 
„Veni Creator“, načež veledůstojný pan delegát měl kázání o užitku modlitby svatého růžence, 

načež u oltáře svaté Barbory zřídil bratrstvo svatého růžence. 
                (z farní kroniky) 

Advent 
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Cesty důvěry - evropské setkání mladých 
Na konci tohoto roku přijedou desetitisíce mladých lidí ze všech evropských zemí i z dalších 

světadílů do Prahy a zúčastní se zde evropského setkání mladých, které se uskuteční od 29.12.2014 
do 2.1.2015. Komunita Taize toto setkání připravuje na pozvání církví zastoupených v Praze a ve 
spolupráci s nerůznějšími místními křesťanskými společenstvími i s dalšími obyvateli Prahy a její-
ho okolí.V minulých letech byli všichni nebo téměř všichni účastníci ubytováni v rodinách města, 
které setkání hostilo, nebo v jeho okolí. Tato velká otevřenost a pohostinnost obyvatel dává 
vzniknout krásným vztahům s mladými, kteří přijíždějí z velmi rozmanitých prostředí, a 
pomáhá nám všem vnímat, že v této různorodosti může být skryté bohatství. Všichni obyvate-
lé Prahy a jejího okolí budou zváni, aby otevřeli své domovy a aby zažili společné momenty s mla-
dými. Obyvatelé Prahy a okolí se budou se moci také zapojit do programu, a to bez ohledu 
na věk, aniž by potřebovali vstupenky nebo se museli předem někde přihlašovat.  

Také v naší farnosti chceme přijmout mladé lidi a budeme vděčni, když jim poskytnete ve svých 
rodinách ubytování. Mladí účastníci si přivezou spacáky a karimatky, mohou spát i na zemi. Vřelé 
přijetí je důležitější než fyzické pohodlí. Potřebují jenom jednoduchou snídani každé ráno. Celý 
den budou venku na evropském setkání, vracet se budou po večerní modlitbě (v Letňanech) kolem 
22.00 hod. 1. ledna je můžete pozvat na oběd. Kontaktujte paní Stanislavu Krejčíkovou 
724 236 152. 

 

Upozornění na některé bohoslužby v naší farnosti v době adventní: 
 

  6.12. v 17. 00 hod. poutní mše svatá v kostele sv.Mikuláše v Novém Kníně, 
                                bude posvěcen restaurovaný oltář sv.Mikuláše, 
                                po mši svaté se budeme těšit na „mikulášskou nadílku“ - zveme děti! 
  8.12. v 9. 00 hod. mše svatá ze slavnosti P.Marie za zemřelé členy růžencového společenství 
                               ve farním kostele sv. Františka ve Starém Kníně 
13.12. v 8. 00 hod. roráty v kostele sv.Mikuláše v Novém Kníně 
           v 17. 00 hod. v kostele sv.Mikuláše v Novém Kníně - modlitba za setkání mládeže 
20.12. v 17. 00 hod. v kostele sv.Mikuláše v Novém Kníně - mše svatá pro děti a mládež 

 

Přeji požehnanou adventní dobu - dobu přípravy na svátky Božího narození. Děkuji všem kteří 
na naši farnost pamatují ve svých modlitbách. Děkuji také těm, kteří otevřeli své příbytky mladým 
lidem a přijmou je koncem roku i v našem městě. 

  Myslím na Vás v modlitbě a žehnám Vám 
                    P.Josef Andrejčák O.Cr., farář 
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Vážení a milí spoluobčané, 
čas letí neuvěřitelným způsobem. Po roce jsme opět na počátku adventu a před novým začátkem 

je vhodné trochu se podívat zpět. V životě osobním i třeba v životě naší farní charity. 
Některé věci zůstávaly stejné, v některých věcech nastal posun, též usilujeme o další rozvoj. Stej-

ná zůstala především síť našich středisek terénních sociálních služeb pro seniory a zdravotně posti-
žené (Bratronice u Kladna, Hořovice, Davle, Štěchovice, Nový Knín, Svaté Pole, Kamýk nad Vlta-
vou, Petrovice u Sedlčan, Neveklov, Votice a Praha 6). V rámci těchto středisek každý měsíc od-
pracujeme v průměru 4 000 hodin u klientů. Jsme schopni obsloužit i ležícího klienta větší počet 
hodin denně podle potřeb rodiny. Stejná zůstala i naše střediska domácí zdravotní péče v Novém 
Kníně a ve Voticích, zde došlo k nárůstu poskytované péče. Rovněž Azylový dům svaté Ludmily 
v Mokrovratech pokračoval ve své činnosti v poněkud obtížných podmínkách daných způsobem 
financování. 

Přečkali jsme obvyklé potíže s financováním sociálních služeb. Ve Středočeském kraji jsme letos 
kupodivu dostali dotační částku dovolující skromné přežití a dokonce po létech i příspěvek z Hu-
manitárního fondu kraje. Velmi drsná byla situace v Praze, kde v řádném termínu dotačního řízení 
jsme nedostali nic a hrozila nám roční ztráta ve výši 1 mil. Kč. Po několikerých jednáních 
s magistrátními úředníky se nám podařilo dosáhnout zvratu, naše služby byly dofinacovány a snad 
nebude problém ani příští rok. – Jako obvykle jsme přestáli řadu kontrol bez problémů. – Pokračo-
vali jsme ve standardním povinném profesním vzdělávání všech pracovníků. 

Ve zdravotních službách vzrůstá zájem o naši pomoc v oblasti mezi Milešovem a Klučenicemi, 
Kamýkem nad Vltavou, Dobříší a Příbramí. Požádali jsme proto VZP o rozšíření naší územní pů-
sobnosti a čekáme na odpověď. - Další rozvoj jsme začali v péči o rodinu. Původně jsme pomáhali 
jen sociálně slabým rodinám přechodně ubytovaným v AD Mokrovraty. Ty jsme pak doprovázeli i 
v místech jejich nového ubytování. Povšimli jsme si, že rodin podobného typu je v terénu více, byť 

Zprávy z Farní charity Starý Knín 

Již třetí rok běží materiální sbírka na pomoc psím a kočičím útulkům. Vyzývám všechny lidi 
s dobrým a otevřeným srdcem, aby nám pomáhali, počítám s Vaší pomocí jako loni..... 

DĚKUJEME 
ČÍM MŮŽETE PŘISPĚT: 
Máte doma starší deky, polštáře, povlečení,ručníky, pelíšky po svých miláčcích, obojky, kšíry, 

hřebeny, misky, hračky, ale také granule, konzervy, pamlsky, piškoty a jiné věci, které, byste moh-
li postrádat nebo je chcete dokonce vyhodit? Pokud jsou ještě použitelné, udělejte dobrý skutek a 
potěšte opuštěné a týrané pejsky a kočičky, kterých jsou bohužel plné útulky. Touto sbírkou, která 
se koná již od října roku 2012, se pomohlo mnoha pejskům ale i kočičkám. Dohromady jsme za-
vezli 10 útulků (některé opakovaně) s velkým počtem chlupatých svěřenců, také byly rozeslány 
finance na jednotlivce, které věnuji z prodeje svých výrobků. Vaše pomoc je důležitá a my si toho 
moc vážíme. Děkujeme a těšíme se na další spolupráci s Vámi. 

Sběrná místa jsou: Zverimex v Novém Kníně u paní Soběslavské na náměstí a nebo u mě doma 
v Novém Kníně, Jalovčiny 393...všechna předání, jednotlivé dary, a ostatní info najdete na těchto 
stránkách. FB-Pomozte sbírkou psím a kočičím útulkům. 

 

CO ROZHODNĚ NENOSTE.  
Obnošené oblečení, děravé textilie, odstřižky různých látek, spodní prádlo, matrace. Toto pej-

skům ani kočičkám nepředávám, bohužel musím takové věci, které ke mně přivezete schované 
mezi dekami, třídit a sama likvidovat. Děkuji za pochopení 

Alena Müllerová 

Pomozte sbírkou psím a kočičím útulkům 
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třeba neprošly ubytováním v AD. Těm, kteří nás požádají, radíme v oblasti finanční, zaměstnání, 
péče o děti a domácnost apod. Pro děti pořádáme kroužky, výlety, příměstský tábor a další akce a 
snažíme se, aby po stránce emoční, rozumové a mravní držely krok s dětmi žijícími v mnohem 
lepších podmínkách. Předpokládáme, že pro začátek bychom byli schopni rozvíjet tuto činnost na 
Dobříšsku až po Štěchovice, Sedlčansku a Hořovicku. Máme požádáno o odpovídající dotaci 
z krajského úřadu, požádali jsme o grant MPSV v oblasti rodiny a žádáme o městské granty ve 
vyjmenovaných oblastech. Pro začátek jsme pronajali kontaktní místo na Dobříši. Doufáme, že se 
nám podaří prospět potřebným. – Další rozvoj jsme zaznamenali v našich šicích dílnách v AD a 
v Kamýku nad Vltavou. Daří se nám prodávat jejich výrobky. To nám umožňuje v malé míře po-
skytovat výdělek sociálně slabým nezaměstnaným. V jejich situaci je každá stokoruna dobrá. Od 
1. prosince tuto dílnu přesouváme do pronajatých prostor na Dobříši. – Také před námi leží otázka 
rozvoje naší činnosti v Praze. Tolik o nabízejících se možnostech rozvoje. Snad za rok budeme 
moudřejší. 

Letos končíme dvouletý mezinárodní projekt podporovaný z OPLZZ věnovaný výraznému feno-
ménu organizací vybudovaných v převážné míře ženami. Cílem projektu bylo daný fenomén zma-
povat, získat zahraniční zkušenosti a podpořit povědomí o těchto organizacích a jejich potřebách. 
Naši pracovnice a pracovnice dalších organizací byly na řadě návštěv v zahraničí, a současně řada 
našich zahraničních partnerských organizací byla opakovaně na návštěvě u nás. (Mne osobně potě-
šilo, že jsme se seznámili s úplně jiným Západem, než který nám prezentují sdělovací prostředky. 
Snad by se nakonec v té Evropě i dalo žít.) Závěrečnou akcí projektu byla velká mezinárodní kon-
ference na Dobříši v zrcadlovém sále zámku na konci října za účasti členů evropského parlamentu 
i parlamentu našeho a většího počtu zahraničních účastníků. 

V polovině května jsme v Novém Kníně pořádali přednášku o hnutí (tzv. LBGTI), které 
v západním světě nabývá značné pozice především ve světě vrcholové politiky, vrcholových světo-
vých strukturách (OSN, EU) a v médiích. Zdá se, že toto hnutí se snaží využít páky státní moci 
k destrukci rodiny a člověka vůbec. (Na podrobnosti zde nemáme místo.) Přednáška byla spolufi-
nancována v rámci tréninkové výzvy MAS Brdy-Vltava. Budeme-li mít sílu, občas uspořádáme 
přednášku, která bude podobným výletem za hranice všedních dnů.    

V červnu nás navštívil prezident Arcidiecézní charity P. Stanislav Gora, kterého asi většinou zná-
te z jeho dřívějšího působení na Dobříši. Celá návštěva proběhla v radostném duchu a myslím, že 
jsme potvrdili svoji pověst smějící se charity. 

V říjnu jsme podpořili pořádání třídenní pouti ke sv. Františku ve Starém Kníně, která se celá 
letos mimořádně vydařila. Někteří z Vás jste se zúčastnili fantastického koncertu Jaroslava Svěce-
ného ve svátek světce v sobotu 4. října večer.      

 

V pátek 20. listopadu se větší počet našich zaměstnanců zúčastnil duchovní obnovy pořádané P. 
St. Gorou ve farním sále u sv.Václava v Praze-Vršovicích. P. Špilar s mladistvým elánem rozebíral 
otázku „co je člověk (a jaká je jeho důstojnost)“ ve světle dvou biblických zpráv o stvoření. 

Na závěr chci poděkovat všem lidem, kteří nás podpořili finančně, dobrým slovem, modlitbou, 
úsměvem či tím, že nás trpělivě snášeli, nebo nám prostě drželi palce. Také děkuji všem svým spo-
lupracovníkům ať už v přímé péči nebo na různých úrovních managementu za jejich obětavost a 
dobrou mysl. Vím, že nic z toho jsem si nezasloužil. 

Tolik minulý rok. Před námi je advent a vánoční svátky. Kéž je nám dáno, to co našim předkům 
a nahlédneme, že narození Zachránce před 2 tisíci léty přineslo každému (i dnešnímu a budoucí-
mu) člověku možnost zbavit se svých vin. Stačí jen po této nabídce vztáhnout ruku. Proto tolik 
slavení. 

            V předvečer svátku Krista Krále 22. listopadu 2014 
Váš  dr. Stanislav Žák, CSc., ředitel Farní charity Starý Knín 


